
Referat af bestyrelsesmøde 15/1-23
Skribent: Rasmus

1. Udluftning i kælder:
Rasmus mødes med Bjarne på onsdag og snakker om en potentiel ombygning

og hvad det evt. Vil koste.
- Bjarne siger at vi nok ikke skal rive hele væggen ned pga. De bærende

kvaliteter den har for kælderen. Man vil dog godt kunne lave et lille hul
igennem men han vil ikke foreslå det da muren er støbt beton og vil koste
kassen at fjerne.

2. Generalforsamling.
Rasmus skriver til Karin angående en potentiel dato for generalforsamling.

3. Ejendomsskat.
Ejendomsskatten er ændret, og hvad vil dette have a konsekvens for os??

4. Skraldesortering.
Tårnene skal nedlægges da de ikke yder nogen nytte mere (Vagn har problemer
med at hive skraldespandene ud af tårnene). Hertil har der været omtale om at få
implementeret nedgravede skraldespande. Hertil er det omtalt at få 3500 L
containere per blok og så evt. Delte plast, pap og metal containere mellem 2
blokke. Carina ringer til Kredsløb og hører.

5. Vand i kælder
Rasmus snakker med Bjarne på onsdag.

- Bjarne siger at der nok ikke er meget at gøre andet end at lægge en brønd
tæt ved og pumpe vandet ud af den for at holde vandstanden nede. Dette
kan koste op mod 100 000 kr.

5. Hække:
Rasmus mødes med Vagns driftsleder for at høre hvilke løsninger vi kan få til

vores problem vedrørende manglende engagement i hække klipning.



6. Havedag:
Carina forslår vi laver et “pinned” opslag på vores facebook profil angående
arbejdsdage. Begge arbejdsdage for det givne år vil være angivet så alle kender
begge datoer allerede i indgangen af året.
Vi skal også snakke om eventuelle konsekvenser for manglende fremmøde eller
manglende udmelding.

7. Bedre overblik over mail og discord, nogle mails bliver ikke besvaret.
Rasmus er i gang med at lave denne og sørger for at holde mailen indtil da.

8. Oprydning i kælder - Gøres omkring havedagen.
Alt hvad der ikke er låst inde fjerner vi. Vi laver en udmelding på facebook og så
14 dage efter fjerner vi alt der ikke er sat ind i kælderrum.

9. Vi køber en græsslåmaskine i anledning af næste havedag.

10. Skal vi afbetale det dårlige lån vi har da vi alligevel ikke bruger flere penge?
Vi skal lige have ringet til Karin angående dette. Evt. Flemming kan hjælpe her.

11. Måske lave opdateringer på vores facebook gruppe angående projekter og
opfølgninger af hvordan det går med diverse.


